

SKOP PELAKSANAAN SKIM PERKHIDMATAN KEBAJIKAN PELAJAR UniMAP

**PENAMBAHBAIKAN PERKHIDMATAN SKIM KEBAJIKAN PELAJAR UniMAP
(MANFAAT DIPERLUASKAN KEPADA PELAJAR PASCA SISWAZAH & PELAJAR ANTARABANGSA)**

BIL	SKOP AGIHAN	PERINCIAN	KADAR BANTUAN		
			PRASISWAZAH TEMPATAN	PASCA SISWAZAH TEMPATAN	PELAJAR ANTARABANGSA
1	BANTUAN KHAIRAT KEMATIAN (TERMASUK PENGURUSAN JENAZAH) KOS	i. Pelajar	RM3,000.00	RM3,000.00	RM3,000.00
		ii. Keluarga terdekat (ibubapa kandung/penjaga pelajar.	RM500.00	RM500.00	RM500.00
		iii. suami/isteri, anak-anak	RM500.00	RM500.00	TIADA
2	BANTUAN SEKIRANYA PELAJAR MENINGGAL DUNIA	i. Bantuan kewangan dari perlindungan insuran pelajar yang berjumlah RM 10,000.00 dan memenuhi syarat-syarat yang terkandung dalam polisi insuran yang dilantik oleh universiti	Mengikut had yang ditetapkan oleh Syarikat Perlindungan Insuran (RM 10,000.00 untuk kadar semasa)		Tertakluk kepada polisi perlindungan insurans yang digunapakai
3	PENGURUSAN PENGHANTARAN JENAZAH PELAJAR	i. Universiti akan mendahulukan kos pengurusan awet jenazah, keranda dan penghantaran menggunakan perkhidmatan udara tidak melebihi RM20,000. Tuntutan semula akan dibuat kepada syarikat insurans dilantik berdasarkan polisi perlindungan semasa. Baki pampasan insurans akan diserahkan kepada keluarga/waris pelajar ii. Kos pengurusan melebihi jumlah ditetapkan adalah bergantung kepada kelulusan Timbalan Naib Canselor (HEPA) atau Naib Canselor	Maksimum sehingga RM 20,000.00		Tertakluk kepada polisi perlindungan insurans yang digunapakai

BIL	SKOP AGIHAN	PERINCIAN	KADAR BANTUAN		
			PRASISWAZAH TEMPATAN	PASCA SISWAZAH TEMPATAN	PELAJAR ANTARABANGSA
4	PENGURUSAN PELAJAR SEKIRANYA KEMATIAN WARIS PELAJAR (Ibu bapa/ Penjaga/ Saudara Kandung)	<ul style="list-style-type: none"> i. Maksimum tuntutan dengan resit sehingga RM500.00. ii. Pengurusan penghantaran balik pelajar sama ada oleh kolej kediaman/JHEP/Fakulti menggunakan kaedah pengangkutan darat/udara/laut yang termudah dan cepat mengikut lokasi dan waktu kejadian). 	Maksimum tuntutan dengan resit sehingga RM500.00		TIADA
5	DIWADKAN DI HOSPITAL AKIBAT PENYAKIT / KEMALANGAN	<ul style="list-style-type: none"> i. Ditahan melebihi 2 hari dimana-mana hospital kerajaan ataupun swasta bagi sebarang kompilasi, kemalangan dan penyakit 	RM100.00		
6	TRAGEDI / BENCANA ALAM / KEMALANGAN	<ul style="list-style-type: none"> i. Rumah terbakar ii. Bencana alam (semua jenis bencana alam contoh ribut,petir,banjir dan lain-lain) iii. Kecurian iv. Kerosakan v. Lain-lain kes <p>*Sila sertakan laporan polis</p>	<ul style="list-style-type: none"> i. Bencana alam = RM300.00 hingga RM1,000.00 ii. Kecurian komputer / motosikal / pecah rumah / (sepanjang pengajian) RM200.00 hingga RM1,000.00 iii. Lain-lain kes adalah mengikut kelulusan TNC HEPA 	Bergantung kepada kelulusan Ahli Jawatankuasa TADBU	
7	PELAJAR ORANG KURANG UPAYA Pelajar yang memiliki kad OKU daripada Jabatan Kebajikan Masyarakat(JKM)	<ul style="list-style-type: none"> i. Bantuan Yuran Pengajian dan Elaun sara hidup daripada KPT sepanjang pengajian di UniMAP. ii. Bantuan kewangan melalui Tabung Amanah dan Bencana UniMAP setiap semester iii. Kemudahan fasiliti penginapan khas di pusat penginapan pelajar iv. Perkhidmatan pengangkutan ke hospital bagi sesi janji temu dan rawatan susulan di Hospital Tuanku Fauziah, Perlis, Hospital Jitra dan 	Maksimum RM 5,900.00 untuk satu tahun pengajian		TIADA

BIL	SKOP AGIHAN	PERINCIAN	KADAR BANTUAN		
			PRASISWAZAH TEMPATAN	PASCA SISWAZAH TEMPATAN	PELAJAR ANTARABANGSA
		Hospital Sultanah Bahiyah, Kedah v. Sistem Pembantu Pelajar (Buddy) dibayar RM5.00 satu jam dengan bayaran maksimum RM400.00 sebulan.			
8	BANTUAN KEWANGAN & YURAN PENGAJIAN i. TABUNG AMANAH KHAS	i. Terbuka kepada pelajar yang bukan beragama Islam ii. Pelajar boleh mengemukakan permohonan maksimum 3 kali sepanjang pengajian iii. Syarat-syarat permohonan dan kelayakan adalah berasaskan garis panduan yang diluluskan oleh Universiti	RM300.00 hingga RM1,000.00 (Bergantung kepada kelulusan Ahli Jawatankuasa TADBU)		TIADA
	BANTUAN KEWANGAN & YURAN PENGAJIAN i. TABUNG SUMBANGAN ZAKAT KORPORAT (SUMBER DANA SUMBANGAN SYARIKAT/ INSTITUSI KEWANGAN)	i. Pelajar boleh mengemukakan permohonan mengikut jadual permohonan yang dikeluarkan. ii. Syarat-syarat permohonan dan kelayakan adalah berasaskan garis panduan yang diluluskan oleh universiti	RM500.00 hingga RM2000.00 (Bergantung kepada kelulusan Ahli Jawatankuasa TADBU)		
	ii. TABUNG ZAKAT MAIPS (SUMBER DANA DARI SUMBANGAN MAIPs)				
	iii. BANTUAN WANG PANJAR MAJLIS AGAMA ISLAM & ADAT ISTIADAT MELAYU PERLIS (MAIPs) WALK IN	i. Pelajar Beragama Islam Pelajar berstatus Asnaf/ Fakir/ Miskin / B40 atau yang memerlukan berdasarkan pertimbangan JHEP iii. Terputus punca kewangan ii. Baki di tangan atau simpanan kurang dari RM 30.00	RM50.00 hingga RM200.00 (bergantung kepada kelayakan selepas sesi temuduga bersama JHEP)		

BIL	SKOP AGIHAN	PERINCIAN	KADAR BANTUAN		
			PRASISWAZAH TEMPATAN	PASCA SISWAZAH TEMPATAN	PELAJAR ANTARABANGSA
9	SKIM INSENTIF KECEMERLANGAN UniMAP	<ul style="list-style-type: none"> i. Pelajar di kenal pasti melalui Mesyuarat Tabung Amanah & Bencana UniMAP ii. Memenuhi syarat PNGK 3.20 keatas iii. Hanya untuk pelajar Pra Siswazah Tempatan sahaja iv. Skim ILMU, IKHLAS, CEMERLANG diperuntukan kepada pelajar beragama Islam menggunakan peruntukan Tabung Sumbangan Zakat MAIPS v. Skim BUDI diperuntukan khas untuk pelajar bukan islam menggunakan Tabung Amanah Khas 	<p>Skim ILMU : RM 1,000.00 (PNGK 3.20 – 3.49)</p> <p>Skim IKHLAS : RM 2,000.00 (PNGK 3.50 – 3.79)</p> <p>Skim CEMERLANG : RM 3,000.00 (PNGK 3.80 – keatas)</p> <p>Skim BUDI : RM 900.00 (PNGK 2.80 ke atas)</p>	TIADA	TIADA
10	SKIM PINJAMAN KOMPUTER RIBA	<ul style="list-style-type: none"> i. Pendapatan keluarga pelajar berpendapatan bersih RM500.00 ke bawah atau yang sebarang jumlah yang diputuskan ahli mesyuarat ii. Bergantung kepada kelulusan Ahli Jawatankuasa TADBU 	Layak untuk menerima sepanjang pengajian	TIADA	TIADA
11	FoodBankSiswa@ UniMAP	<ul style="list-style-type: none"> i. <i>Food Pantry</i> (Edaran makanan kering dan bergantung kepada stok bekalan daripada pihak penyumbang) ii. <i>Food Kitchen</i> (Edaran makanan siap dimasak yang disediakan oleh universiti bergantung kepada dana daripada pihak penyumbang) 	Layak untuk menerima sepanjang pengajian		
12	BANTUAN KUPON MAKANAN PERCUMA MINGGU PEPERIKSAAN	<ul style="list-style-type: none"> i. Pelajar berstatus B40 perlu memohon pada setiap semester ii. Senarai nama penerima kupon bantuan percuma ini akan dikenalpasti melalui permohonan yang dikemukakan oleh pelajar melalui borang permohonan secara atas talian yang dihebahkan oleh Unit Kebajikan dan Pengangkutan. 	Pemberian Kupon makanan percuma berjumlah RM30.00 untuk sepanjang tempoh peperiksaan akhir semester.	TIADA	TIADA

13	SKIM PEMBELIAN PERALATAN PELINDUNG DIRI (DANA ZAKAT TABUNG HAJI)	<ul style="list-style-type: none"> i. Setiap permohonan perlu mendapat pengesahan daripada Dekan/ Timbalan Dekan (HEPA) fakulti/ RPS. ii. Pelajar Tempatan beragama Islam dan mengikut pengajian kejuruteraan sepenuh masa; iii. Pelajar Pelajar berstatus Asnaf/ Fakir/ Miskin / B40 atau layak berdasarkan pertimbangan Timbalan Naib Canselor iv. Hanya tuntutan pembelian Kasut Keselamatan yang dibenarkan untuk Skim Pembelian Peralatan Pelindung Diri 	Pelajar perlu mengemukakan resit pembelian yang disahkan dan kadar siling tuntutan sumbangan adalah sebanyak RM 100.00 sahaja	TIADA
14	SKIM PEMBELIAN KACA MATA (DANA ZAKAT TABUNG HAJI)			TIADA

KUASA NAIB CANSELOR

Kuasa Naib Canselor berhak untuk membuat sebarang pertimbangan serta berhak untuk meminda, mengubah, membatalkan atau menambahkan mana-mana atau keseluruhan skim pada bila-bila masa mengikut budi bicaranya berdasarkan perakuan Jawatankuasa Kebajikan Pelajar UniMAP.

Disediakan oleh,

UNIT KEBAJIKAN & PENGANGKUTAN,

Jabatan Hal Ehwal Pelajar (JHEP)

Universiti Malaysia Perlis

23 Mei 2024